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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:169 Medel till excellenscentrum

I ett pressmeddelande daterat 15 september meddelade statsrådet Ernkrans 
bland annat att det ska inrättas excellenscentrum som ska främja starka och 
strategiska forsknings- och utbildningsmiljöer samt ge långsiktigt stöd för 
rekryteringar av världsledande forskare. Av pressmeddelandet framgår vidare 
att det är Vetenskapsrådet (VR) som ska erhålla medlen och då för 2021.

Enligt uppgift i webbtidskriften Universitetsläraren (Samuelsson, den 1 oktober 
2020) har VR inte kunnat finna medel i sin budget för just excellenscentrum.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Har medlen till excellenscentrum dragits in, eller varför kan Vetenskapsrådet 
annars inte finna dessa i sin budget?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-06
Besvaras senast
2020-10-14 kl. 12.00


